
BR.0002.2.11.2023 

PROTOKÓŁ Nr LXXVIII/2023 

z obrad LXXVIII SESJI RADY MIASTA KONINA, 

w dniu 10 października 2023 roku 

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Koninie, przy ul. Wiosny Ludów 6. 

Sesja trwała od godz. 14.00 do godz. 14.15. 

W sesji uczestniczyli: radni Rady Miasta Konina, Prezydent Miasta Konina Piotr 

KORYTKOWSKI, Skarbnik Miasta Konina Ewelina OSTAJEWSKA-SZWANKOWSKA. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia LXXVIII sesji Rady Miasta Konina na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) – dokonał 

przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 

uchwał. 

Nieobecni byli radni: Maciej Ostrowski, Wiesław Steinke i Dominik Szopa. 

Zgodnie z § 24 ustęp 2 Statutu Miasta Konina na sekretarza obrad sesji 

przewodniczący rady wyznaczył radnego Bartosza Małaczka. 

Radny wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji podczas obrad. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „W zawiadomieniu o zwołaniu 

dzisiejszej sesji przekazałem Państwu Radnym ustalony porządek obrad wraz 

z materiałami. 

Za zgodą wnioskodawcy uzupełniam porządek obrad o rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie przedłużenia i wskazania terminu rozpatrzenia skargi. 

Wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Konina informuję, że zgodnie art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym - obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie www.konin.pl 

Państwa uczestnictwo w obradach sesji Rady Miasta Konina jest w pełni dobrowolne. 

Podczas uczestniczenia w sesji mogą być przetwarzane Państwa dane osobowe, w tym 

wizerunek, na co Prezydent Miasta Konina, będący administratorem danych 

osobowych nie musi uzyskiwać Państwa zgody. 
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Przypominam, iż rada może wprowadzić zmiany w ustalonym porządku obrad – 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu – o czym stanowi zapis artykułu 

20 ustęp 1a i 4 ustawy o samorządzie gminnym. 

Czy ktoś z państwa radnych w sprawie porządku obrad chce zabrać głos? 

Nie ma zgłoszeń, wobec tego, że wprowadziłem dodatkowy punkt za zgodą 

prezydenta miasta proszę o plansze do głosowania.” 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

W głosowaniu brało udział 20 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 20 radnych „za” - Rada Miasta Konina przyjęła 

zmieniony porządek obrad. 

Wobec powyższego przewodniczący rady stwierdził, że realizowany będzie 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok 

(druk nr 1029). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia i wskazania terminu rozpatrzenia 

skargi (druk nr 1030). 

4. Zamknięcie obrad LXXVIII Sesji Rady Miasta Konina. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 

2023 rok (druk nr 1029). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Rozpatrujemy punkt porządku 

obrad dotyczący podjęcia uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 2023 

rok – druk nr 1029. Proszę Prezydenta Miasta Konina o przedstawienie projektu 

uchwały.” 

Głos zabrał prezydent miasta Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: „Bardzo dziękuję panie 

przewodniczący, ja za chwileczkę oddam głos, to znaczy poproszę o oddanie głosu 

pani skarbnik, natomiast jestem winien państwu radnym wyjaśnienie, dlaczego sesja 

nadzwyczajna musiała być zwołana. Otóż szanowni państwo, biorąc pod uwagę, 

że wpłynęły do budżetu pieniądze, które musimy przeznaczyć na nagrody specjalne 

dla nauczycieli i musimy to zrobić do piątku włącznie tego najbliższego, stąd taki 
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pośpiech przy przyjmowaniu tego do budżetu, żebyście państwo mogli zaakceptować 

te zmiany, tak że bardzo prosiłbym panie przewodniczący o udzielenie głosu pani 

skarbnik.” 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Dziękuję panu prezydentowi, 

udzielam głosu pani skarbnik.” 

Głos zabrała skarbnik miasta Ewelina OSTAJEWSKA-SZWANKOWSKA, cytuję: 

„Jeśli chodzi o zmiany w budżecie, zwiększają się dochody i wydatki ogółem o kwotę  

2.000.600,00 zł. Zarówno w części dochodów gminnych, jak i części dochodów 

powiatowych zachodzą zmiany dotyczące wpływu kwoty subwencji ogólnej 

z przeznaczeniem na nagrody specjalne z okazji 250 rocznicy utworzenia Komisji 

Edukacji Narodowej, które tak jak już wspomniał pan prezydent musimy wypłacić do 

piątku nauczycielom oraz zwiększenie środków w ramach dotacji celowej na 

zryczałtowane diety dla członków Obwodowych Komisji Wyborczych.” 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pierwszy się zgłosił radny Marek Cieślak. 

Głos zabrał radny Marek CIEŚLAK, cytuję: „Ja mam pytanie w dziale 801 właśnie 

oświata i wychowanie. Kwota ta duża ponad 1.000.000,00 zł, ale ta dotacja celowa, na 

co to w sumie jest przeznaczone jeśli chodzi o nauczycieli - 134.000,00 zł z rozbiciem 

na takie kwoty i w powiecie jest to samo.” 

Odpowiadając skarbnik miasta Ewelina OSTAJEWSKA-SZWANKOWSKA, cytuję: 

„To dotyczy tego samego, bo zarówno nauczyciele należący do naszych jednostek 

budżetowych, jak i dotacje dla jednostek niepublicznych też te nagrody są 

przeznaczone dla tych nauczycieli z tych naszych jednostek niepublicznych. W związku 

z tym jest to podzielone na dwie części, dla naszych jednostek budżetowych w formie 

normalnych wydatków i w formie dotacji celowej dla jednostek niepublicznych, ale też 

dotyczy to nauczycieli zarówno w części gminnej jak i w części powiatowej.” 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Dziękuję pani skarbnik, ja też 

mam pytanie ile to wypada kwotowo na jednego nauczyciela w mieście?” 

Odpowiadając skarbnik miasta Ewelina OSTAJEWSKA-SZWANKOWSKA, cytuję: 

„To jest tak, nagroda jest w wartości brutto dla nauczyciela 1.125 zł, wartość, którą 

dostajemy jako samorząd brutto w formie tej subwencji to jest 1.345,95 zł, a na rękę 

dla nauczyciela około 766 zł.” 

Do projektu uchwały nie było innych pytań. Przystąpiono do głosowania. 
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W jednomyślnym głosowaniu: 20 radnych „za” – Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok. 

Uchwała Nr 985 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia i wskazania terminu 

rozpatrzenia skargi (druk nr 1030). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Przechodzimy do kolejnego 

punktu porządku obrad, to jest w sprawie przedłużenia i wskazania terminu 

rozpatrzenia skargi – druk nr 1030. 

W dniu 21 września 2023 roku wpłynęła skarga na dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Koninie. Z uwagi na obowiązek przeprowadzenia szczegółowego, 

bo to już druga skarga postępowania wyjaśniającego przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miasta Konina, konieczne jest wskazanie terminu rozpatrzenia skargi nie 

później, niż w ciągu 2 miesięcy od dnia złożenia, wobec powyższego podjęcie tutaj tej 

uchwały z uwagi na wyjaśnienie pewnych spraw, jest w pełni uzasadnione.” 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

cytuję: „W tej chwili w trakcie procedowania są dwie skargi, jedna jest na dyrektora 

ZDM-u, a druga jest właśnie to ta, którą przed chwilą wymieniłem. Jeżeli, Pan Tomasz 

Andrzej Nowak chce zabrać głos, czy się wycofuje?” 

Głos zabrał radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Dziękuję bardzo. Jeśli chodzi o tą 

skargę na MOSiR Konin, na dyrektora tej jednostki, to chcę powiedzieć, że ta sprawa 

bardzo mocno przypomina temat naprawy Orlika na ulicy Dmowskiego, który był 

nieremontowany, zgłaszany przez Górnik Konin w grudniu. I ja tą sprawą dopiero się 

całkowicie właściwie przez przypadek zająłem w marcu. Sprawa się ciągnęła, przez 

kwiecień, maj, dopiero 5 maja boisko zostało naprawione. I to jest ta sama sytuacja, 

związki zawodowe piszą, nie otrzymują żadnej odpowiedzi, więc proszę się naprawdę 

przyjrzeć panie prezydencie, co się tam dzieje, bo to można sobie różne tutaj wersje 

wymyślać i opinie na ten temat, ale coś jest nie tak, bo jeżeli nie idzie tak w sprawach 

napraw dla dzieci, gdzie były dziury w boisku, gdzie można było sobie nogę złamać 

albo skręcić, to tutaj już jest sprawa innego typu, gdzie formalnie związki zawodowe 

nie otrzymują formalnie odpowiedzi, które powinny być. Ja będę głosował przeciwko 

przedłużeniu, uważam, że te sprawy ciągną się już długi czas w MOSiR i nie widzę 

potrzeby, żeby to przekładać do rozpatrzenia. Te sprawy są znane, ktokolwiek mówi, 

że nie wie, to chyba chce kogoś wprowadzić tu w błąd. Dziękuję bardzo.” 
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Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Skarga wpłynęła 21 września, tak 

że nie jest to przeterminowane nic, tylko jest to procedowane zgodnie z terminami, 

które nas obowiązują, tak że my musimy w tym czasie przeprowadzić dokładne 

postępowanie. Jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, której jest przewodniczący pan 

Wiesław Wanjas, udzielam panu głosu, może pan tu wyjaśnić, jeżeli ktoś ma 

wątpliwości.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław WANJAS, 

cytuję: „Dziękuję bardzo. Ja po raz kolejny już gratuluję panu radnemu Nowakowi 

rozeznania sytuacji bez czytania dokumentów. Ja się mocno wczytałem w dokumenty, 

próbowałem nawiązać rozmowy z panem skarżącym, nie udało się. Rozmawiałem 

natomiast z panią dyrektor MOSiR-u. To nie jest tak, jak tutaj nam próbuje powiedzieć 

pan Nowak, że to jest to, co się w tej chwili dzieje między związkiem zawodowym 

a MOSiR-em, to nie jest dokładnie to samo, co jedna dziura na sztucznym boisku na 

ul. Dmowskiego, bo jestem daleki, żeby takie porównania robić, bo się ubliża. 

Przepraszam bardzo, jak pan mówił ja nie przeszkadzałem panu. 

Proszę państwa, sprawa jest naprawdę poważna, my żeśmy z prawnikami rozważali, 

zresztą pan przewodniczący też wie, bo żeśmy konsultowali się, czy nie porównać tego 

jako dokładnie te same rzeczy, które są przyczyną składania skargi, ale pozwoliliśmy 

sobie na to, że jednak odpowiemy po zapoznaniu się dokładnie z dokumentami, 

a naprawdę ta korespondencja jest dość bogata, jest kilka wątków, gdzie członkowie 

komisji zapoznają się z tym i zobaczą, jaka jest faktycznie prawdziwa komunikacja 

między związkiem zawodowym a MOSiR-em. 

Ja bardzo serdecznie zapraszam pana radnego Nowaka, bo każdy radny może 

uczestniczyć w posiedzeniu komisji, zapraszam go 18-ego na godzinę 15:30. Będzie 

mógł wziąć udział w dyskusji, wysłucha, zobaczymy, czy dla niego dziura to jest to 

samo, co skarga na dyrekcję MOSiR-u. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Dziękuję panu 

przewodniczącemu. Pan Tomasz Andrzej Nowak ad vocem. Skłamał coś pan 

przewodniczący? Bo tylko może sprostować ad vocem.” 

Ad vocem głos zabrał Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Ja mam pytanie co to jest 

prawdziwa komunikacja między dyrektorem jednostki a związkiem zawodowym. 

Co należy rozumieć pod takim czymś? Ale to panie przewodniczący jest komisja 

pomiędzy związkiem zawodowym w zakładzie pracy a dyrektorem tego zakładu, więc 

tam są określone obowiązki komunikacji.” 
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Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Panie radny, został pan 

zaproszony osobiście przez pana przewodniczącego na posiedzenie komisji 18-ego. 

Proszę bardzo, niech pan przyjdzie zadawać pytania, będzie pan wyjaśniał w gronie 

kompetentnym.” 

Kontynuując radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Czyli nie dowiemy się, dobrze, 

dziękuję.” 

Do projektu uchwały radni niemieli innych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

Wynikiem głosowania – 19 radnych „za”, 1 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

Uchwała Nr 986 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4. Zamknięcie obrad LXXVIII sesji Rady Miasta Konina. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Porządek obrad został 

wyczerpany, zamykam LXXVIII Sesję Rady Miasta Konina, dziękuję wszystkim za udział 

w obradach.” 

Obradom przewodniczył  

Przewodniczący Rady Miasta Konina 

/-/ Tadeusz WOJDYŃSKI 

Protokołowało: 

Biuro Rady Miasta Konina 
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